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Zápis č. 18 (153) z řádného (telekonferenčního) zasedání 
Akademického senátu FIT VUT v Brně konaného dne 25. 5. 
2021 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin telekonferenčně.  

Přítomni:  Kočí, Kolář, Sekanina, Lampa, Černocký, Fučík, Smrčka, Ryšavý, M. Jaroš, 
Sedlák, Ondryáš, Škorupa, Mišáková (13) 

Omluveni:  - - -  

Hosté:  Zemčík, Hajduk, Dytrych, Hanáček, Jaroš 

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 
3. Návrh č. 09/2021: Výroční zpráva o hospodaření FIT VUT za rok 2020. 

4. Přechod FIT na IS VUT.  

5. Informace z RVŠ a AS VUT. 

6. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 
a hosty na telekonferenčním zasedání AS FIT.  

Podmínky jednání: Předseda AS FIT rozhodl, podle čl. 13a Jednacího řádu AS FIT, o konání 
distančního jednání AS FIT. Distanční jednání proběhne prostřednictvím MS Teams za těchto 
podmínek: 

 Hlasování: Předseda AS FIT vyhlásí začátek hlasování. Každého jednoho senátora 
jmenovitě vyvolá a ten sdělí svou volbu (pro, proti, zdržuji se). Poté předseda AS FIT ukončí 
hlasování a oznámí výsledek hlasování. 

 Účast veřejnosti: Veřejnost se může připojit k distančnímu jednání na výše uvedeném 
odkazu. Osoba z řad veřejnosti, která chce na jednání vystoupit, nejprve požádá 
předsedajícího o svolení (hlasem nebo zprávou na chatu). 

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o výše uvedeném programu. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  
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Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 17 (152) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 20. 4. 2021 nebyly žádné 
připomínky.  

Ad 3) Návrh č.  09/2021: Výroční zpráva o hospodaření FIT VUT za rok 2020. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 9/2021 „Výroční 
zpráva o hospodaření FIT VUT za rok 2020“. Dr. Kočí připomněl, že návrh byl předložen na 
minulém zasedání AS.  

Dr. Kočí předal slovo panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, aby návrh představil a podal 
k jednotlivým položkám bližší komentář. Fakulta má za rok 2020 kladný hospodářský 
výsledek, jež činí 4.032 tisíc Kč.  

Dr. Kočí předal slovo předsedovi Ekonomické komise AS FIT doc. Kolářovi. Ekonomická 
komise předložený návrh projednala a měla k němu dvě drobné formální připomínky a po jejich 
zapracování doporučuje návrh ke schválení. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi. V rámci diskuze nebyly vzneseny další dotazy ani 
připomínky. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o níže uvedeném usnesení.  

Návrh usnesení 1 

AS FIT schvaluje předloženou Výroční zprávu o hospodaření FIT VUT za rok 2020.   

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 
v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 4) Přechod FIT na IS VUT. 

Pan děkan požádal o zařazení tohoto bodu na program jednání AS FIT. Dr. Kočí tímto předal 
slovo panu děkanovi prof. Zemčíkovi, který členy senátu seznámil s připravovanou konverzí 
IS FIT na IS VUT. Současný IS FIT chceme dále využívat a rozvíjet, i proto, že řada vlastností 
a funkcí IS FIT není v IS VUT k dispozici. Řada věcí je však v IS VUT stejná nebo lepší, nyní 
se poměrně rychle a dobře rozvíjí a byla by škoda toho nevyužít. Rada IS FIT (RIS – Rada pro 
využití IT a vybavení na FIT VUT) doporučila postupně propojovat IS FIT a IS VUT na svých 
jednáních 7. 9. 2020 a 19. 4. 2021. Aktuálně se jedná o zapojení modulů pro evidenci pracovní 
doby a studijní agendu. U studijní agendy bude rozhodným datem 1. 8. 2021, kdy se rozhodne, 
zda je možné přejít již od školního roku 2021/2022. Integrace nebude jednoduchá a lze očekávat 
praktické problémy, ale její nezbytnost v dlouhodobém horizontu je zřejmá. RIS je poradním 
orgánem děkana a pan děkan se rozhodl jejími doporučením plně řídit – postupnou integraci 
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považuje za nezbytnou. Pan děkan prof. Zemčík poznamenal, že na toto téma připravil balíček 
dokumentů k prostudování, který poskytne členům AS FIT. 

Protože jde o závažnou záležitost, i když de facto exekutivní, obrací se pan děkan na 
akademický senát se žádostí o jeho stanovisko. 

Dr. Kočí poděkoval panu děkanovi za prezentaci a otevřel k tomuto bodu diskuzi, která byla 
rozsáhlá. Diskutovaly se následující body: 

- Dr. Kočí podotkl, že jakmile bude mít senát k dispozici všechny avizované dokumenty 
a členové senátu tak budou mít možnost se s nimi seznámit, AS sdělí svůj postoj k dané 
problematice. 

- Pan děkan předal slovo proděkanovi dr. Dytrychovi, který odpověděl na dotazy týkající 
se přechodu studijní agendy na IS VUT od akademického roku 2021/2022. Cílový stav 
je mít náš IS FIT s odkazy do IS VUT a v našem IS mít historii daného předmětu.  

- Prof. Sekanina vznesl dotaz týkající se vědy a výzkumu a do jakém míry budeme 
využívat náš IS FIT a IS VUT. Pan děkan má vizi takovou, že budeme využívat některé 
moduly v IS VUT a některé přes náš IS FIT a časem se ukáže, které více vyhovují. 
Cílem je rovněž zdokonalovat a vyvíjet i náš IS FIT.  

- Dr. Kočí požádal Ing. Lampu o vyjádřen. Ing. Lampa nastínil, že přechod některých 
záležitostí bude velmi složitý a je třeba s tímto počítat.  

Vzhledem k rozsáhlosti diskuze navrhl dr. Kočí následující postup. Pan děkan prof. Zemčík 
dodá členům senátu avizované materiály k prostudování a pokud by byl zájem o podrobnější 
diskuzi k tomuto tématu, je možné svolat pracovní jednání senátu a na něm vše detailněji 
prodiskutovat. Pokud má někdo o svolání takového jednání zájem, nechť napíše dr. Kočímu. 
AS FIT bude pokračovat v projednávání tohoto bodu na příštím zasedání senátu.  

Ad 5) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a informace z Rady VŠ. 

Dr. Kočí sdělil informace ze zasedání Sněmu Rady vysokých škol ze dne 20. 5. 2021, jež se 
v současné situaci konají on-line. Na jednání byla diskutována standardní témata: novela 
zákona o VŠ, novela zákona o vědě a výzkumu a novela zákona o místních poplatcích. Dále 
byla diskutována zpráva NKÚ ohledně VŠ, kdy největší výtka se týkala fondů. 

Další sdělení jsou dostupná na webových stránkách rady zde: http://www.radavs.cz/. 

Předseda AS VUT doc. Hanáček podal informace z jednání AS VUT konaného dne 18. 5. 2021, 
kdy senát zasedal naposledy ještě ve stávajícím složení AS. Na programu zasedání se 
projednávaly ekonomické záležitosti jako je rozpočet VUT v Brně pro rok 2021, majetkoprávní 
záležitosti, pravidla IFSP (interní fond studentské komory) VUT v Brně pro rok 2021, dále 
legislativní záležitosti, Dodatek č. 2 k Jednacímu řádu Akademického senátu FSI, Jednací řád 
Vědecké rady FA a ukončení funkčního období stávajícího AS VUT – informace předsedy 
Volební komise VUT pro volby do AS VUT o přípravě ustavujícího zasedání AS VUT pro 
nové funkční období apod. Příští zasedání AS VUT bude ustavující (v polovině června) 
a pravděpodobně bude již prezenční. Proběhne zde volba předsedy a místopředsedů senátu. 
Doc. Jaroš ještě některé informace doplnil. 
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Další bližší informace z jednání AS VUT jsou dostupné na webových stránkách senátu 
https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as. 

Ad 6) Různé. 

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 
konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je předběžně stanoven na úterý 
29. 6. 2021 ve 13:00 hodin v zasedací místnosti G108. Po dotazu dr. Kočího byla většina 
členů senátu pro prezenční formu jednání.  

Na programu jednání budou následující body: rozdělení finančních prostředků, doplnění 
investičních nákladů, přijímací řízení do bakalářského studijního programu, Výroční zpráva 
FIT 2020 a pokračování diskuze na téma postupného propojení IS FIT a IS VUT. 

Dr. Kočí poděkoval všem za účast. 

Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 18 (153) dne 25. 5. 2021: 

Usnesení 1  

AS FIT schvaluje předloženou Výroční zprávu o hospodaření FIT VUT za rok 2020.   

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.  


